
Wyciąg z protokołu z II sesji Rady Miejskiej Chełmży odbytej w dniu 23 maja 2024 r. – 

punkt: Odpowiedzi na wnioski i zapytania 

 

Radny Marcin Murawski 

Moje pytanie dotyczy drogi prowadzącej do budynku od ulicy Toruńskiej do Toruńskiej 7a.  

Czy ona jest brana pod uwagę i będzie remontowana ? Mieszkańcy bardzo narzekają na jej stan. 

Tam są straszne dziury.  

Pan Marek Kuffel 

Ta działka dojazdowa nie ma charakteru drogi publicznej. To tylko działka, przez którą jest 

udostępniony dojazd do budynku Toruńska 7a, do boksów śmietnikowych i garaży. I my 

staramy się to utrzymywać w takim samym stanie jak inne drogi publiczne. Jeżeli jest tam 

nierówność, to my ją wyeliminujemy. Na ten moment  to wszystko co zrobimy.  

 


